VOLUSIA SHERIFF'S OFFICE
INTERNAL AFFAIRS

REPORT OF INVESTIGATION

REPORT NUMBER: IA 20-004

PERIOD COVERED: January 1, 2019- August 8, 2019
DATE REPORTED: May 5, 2020
SUBJECT(S) NAME: Deputy Jeremiah Wilson #8604

INVESTIGATING OFFICERS: Detective Tara Burke #1465
BASIS FOR INVESTIGATION:

On May 5, 2020, Detective Tara Burke received a case file with an internal affairs investigation
conducted by Lieutenant Thomas Elkins with the Ormond Beach Police Department (OBPD [A#
19-005). The investigation was in reference to several officers sharing nude photographs and a
video of a female ex-officer (Sara Doroski) from OBPD. During Lieutenant Elkins investigation,
it was found that Deputy Jeremiah Wilson allegedly shared nude photographs of Ms. Doroski with
other OBPD officers on a Facebook group chat, and allegedly showed a nude photograph to an
OBPD officer while on duty. A copy of the OBPD case file was forwarded to the Volusia Sheriff’s
Office for follow up investigation.

OFFENSES:

This investigation is relevant to an alleged violation of Department Standards Directives and
Volusia County Merit Rules and Regulations:

Volusia County Merit System Rules and Regulations — Division 13 Disciplinary Actions 86-
453. Reasons for disciplinary action (9) (14) (22):

Any of the following violations is cause for disciplinary action ranging from oral reprimand to
dismissal, depending on the seriousness of the offense and other circumstances related to the
situation.

(9) Any conduct, on or off duty, that interferes with effective job performance or has an
adverse effect on the county.



(14) Any conduct, on or off duty, that reflects unfavorably on the county as an employer.

(22) Any other conduct or action of such seriousness that disciplinary action is considered
warranted.

INVESTIGATIVE SUMMARY:

On May 5, 2020, Chief Deputy Joseph Gallagher assigned the above incident to the Internal Affairs
Unit. This report details the internal affairs investigation conducted by Detective Tara Burke.

On May 11, 2020, Deputy Wilson was served with a Notification of Internal Investigation along
with a copy of his Officer Bill of Rights. (See Tab — C for Official Correspondence)

Detective Burke reviewed the internal affairs memorandum and case file provided by Lieutenant
Elkins. Included in the case file, were reports from OBPD, Flagler County Sheriff’s Office, the
State Attorney’s Office (SAO), and sworn recorded interviews conducted by Lieutenant Elkins
and the SAOQ. (See Tab — B for Memorandum Report, provided by OBPD)

Ms. Doroski was a police officer with Ormond Beach Police Department; however, she resigned
on September 5, 2019, and moved out of state. Ms. Doroski filed a complaint in reference to nude
photographs of herself circulating around the OBPD. Lieutenant Elkins learned during his internal
affairs investigation that Deputy Wilson may have obtained nude photographs, and showed OBPD
officers the photographs both on and off duty. Additionally, Deputy Wilson allegedly shared
photographs to a Facebook chat group as well.

On May 20, 2020, Detective Burke spoke with Investigator Jim Parker with the State Attorney’s
Office. Investigator Parker advised no criminal charges would be filed with the SAO due to the
evidence in this case not meeting the threshold standard for criminal prosecution. Investigator
Parker advised he spoke with Ms. Doroski and she is aware the criminal investigation has been
closed; the findings were turned over to the OBPD for their internal affairs investigation.

Detective Burke also spoke with Lieutenant Elkins who advised that all the allegations were
unfounded for all of the OBPD officers involved in the internal affairs investigation.

Detective Burke also reviewed the Flagler County Sheriff’s Office Investigative Report for case
#2019-0007734, authored by Detective Corporal George Hristakopoulos. According to the report,
Detective Corporal Hristakopoulos closed the investigation with no findings of criminal offenses;
he referred the investigation to the OBPD. On July 14, 2020, Detective Burke spoke with Detective
Corporal Hristakopoulos who confirmed his case was closed; he advised an internal inquiry was
also conducted and the conclusion was not sustained.

Detective Burke reviewed the previously conducted interviews by Lt. Elkins and the State
Attorney’s Office Investigators; the following are summaries of those conducted interviews.
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Sara Doroski (Interview One with the SAQO)

On August 28, 2019, Investigator Jim Parker and Investigator Kelly Fowler with the State
Attorney’s Office, conducted a sworn recorded interview with Ms. Sara Doroski. Ms. Doroski was
a sworn police officer with Ormond Beach Police Department during the interview; however, she
resigned on September 5, 2019, and moved out of state. The following is a summary of the
interview:

During the interview, Ms. Doroski advised she sent photographs of herself via Snapchat to Deputy
Seth Green; he is a deputy with Flagler County Sheriff’s Office. She explained the photographs
depicted her “top part” (breast). Ms. Doroski advised that if investigators recover photographs
during the investigation, she could identify herself in the photographs from tattoos and piercings.
Ms. Doroski also sent Deputy Green a video on Snapchat, the video may be circulating around
Flagler County as well. Ms. Doroski sent these photographs and video to Deputy Green sometime
in the middle of July 2019, through the end of July 2019. During the interview, Ms. Doroski
disclosed she sent Deputy Green a handful of topless photographs and the video.

Ms. Doroski advised she first heard about her photographs circulating around from Officer Richard
Rubin with the OBPD. Officer Rubin informed her about a rumor he heard in regards to
photographs of her circulating, but he did not give her any names of who may have them. After
hearing the rumor, Ms. Doroski asked Deputy Green if he sent photographs of her to anyone, he
told her he showed Thomas Garcia, a Detective at OBPD.

Ms. Doroski heard rumors from other officers at OBPD about her photographs. Officer Nicholas
Stage “Nico,” dated Ms. Doroski (he also worked with her at OBPD), he heard rumor about a
Tinder photograph of Ms. Doroski circulating. Ms. Doroski advised she has not had a Tinder
account in over a year. Officer Stage heard this information from Officer Rubin.

Ms. Doroski also heard a rumor from another OBPD officer, Officer Kevin Myers; he informed
her that Officer Kevin Culver (with OBPD) had photographs of her. Officer Culver told Officer
Myers that Ms. Doroski sent nude photographs to him; Ms. Doroski denied sending the
photographs to Officer Culver.

Ms. Doroski was asked to describe the photographs; she advised the nude photographs were just
of her front (breast), she said there might be a “butt shot.” Ms. Doroski advised there might be a
whole body photograph that she sent as well. Ms. Doroski advised the photographs she described
are the only photographs she has sent out in “this situation.” Investigators asked if there was any
other “situation” where she sent photographs that investigators may locate; Ms. Doroski advised
only to her ex-boyfriend (Officer Stage); however, she denied he would share them with anyone.

Ms. Doroski advised after she found out about the photographs she initially thought they were the
Tinder photographs Officer Rubin mentioned, but then more rumors circulated about other officers
having photographs. Ms. Doroski spoke to a couple other officers who said they heard about the
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photographs, but no one admitted to having the photographs. Deputy Green (Flagler County
Sheriff’s Office) was the only person she confronted who said he showed Detective Garcia, but
she is unaware how he showed the photographs to him. Deputy Green denied sending the
photographs to anyone.

Ms. Doroski made a report with Sergeant Mike Garner with OBPD about the photographs, and the
report was forwarded to Human Resources. Ms. Doroski was asked what she wanted to do (in
reference to her complaint), she stated,

“Honestly, I'm not, not a hundred percent sure. I mean everybody’s kinda telling
me to press charges I know I probably should, I just don’t know exactly how much
can come out of this because there’s really not a lot of evidence unfortunately. And,
at this point everybody’s heard about it at the PD and whatever, anybody’s had
saved is deleted so, I don’t know what all I can do about it.”

Ms. Doroski advised she wanted the State Attorney’s Office to continue with their
investigation, because she does not believe she is going to be the only woman the officers
have photographs of. Ms. Doroski stated, “Cause I don’t think it’s gonna be just me that’s
having the issue, from that picture that he (Deputy Green)sent me with a married female,
I don’t think I'm gonna to be the only one that, is being sent around like this in that little
group.” Ms. Doroski believes other women’s photographs are being shared; Ms. Doroski
reported she received an explicit video from Deputy Green involving another unknown
female. (See Tab- M, Digital Media, recorded interview)

Sara Doroski (Interview Two with SAQO)

On September 20, 2019, Investigator Jim Parker and Investigator Randy Barnes with the State
Attorney’s Office conducted a second sworn recorded interview with Ms. Sara Doroski. The
following is a summary of the interview:

Investigators informed Ms. Doroski they learned from Deputy Green’s attorney about a screen
shot of a text conversation between Deputy Green and Ms. Doroski; she recalled the text messages
they were referring to. Investigators informed Ms. Doroski an allegation was made by Deputy
Green of Ms. Doroski selling some of the photographs. Ms. Doroski said she “joked” about selling
the photographs, but never sold any, and she advised she forgot about that conversation she had
with Deputy Green.

During the interview, Investigator Parker reminded Ms. Doroski that when the investigators
originally spoke with her, she wasn’t exactly sure what photographs she had sent out; Ms. Doroski
confirmed this was true and laughed. Ms. Doroski was asked if there’s a possibility anyone else
received photographs from her, she stated, “7 mean some of them are old, older pictures that I've
had for a very long time, s00000?”



Investigators asked Ms. Doroski if she was selling her photographs to pornography websites, she
advised Deputy Green was talking about Snapchat Premium, but she doesn’t know how to use the
Snapchat Premium. Ms. Doroski believes Deputy Green thought she was going to create an
account and sell them because he sent her a link for it.

Investigator Parker read a text message chat between Ms. Doroski and Deputy Green as follows:
Seth Green: “Who else has them?? Did you start your snap account??”
Sara Doroski: “No Garcia is sending them”

Seth Green: “I have no clue. Who else were they sent to? They weren 't just for me? Maybe someone
who paid you?”

Sara Doroski: “He doesn’t know Garcia”

Investigator Parker asked Ms. Doroski who she was referring to when she said “%e, ” she explained
she was referring to Deputy Trevor Yeoman, who also works for FCSO. Ms. Doroski advised she
confronted Deputy Yeoman about sharing photographs in the past; however, he denied it. Ms.
Doroski denies selling any photographs online on Snapchat Premium,; she denied ever selling any
photographs, and said she was only “joking” with Deputy Green.

Investigator Parker confirmed Ms. Doroski sent photographs to Deputy Green and Deputy Yeoman
(both with FCSO), and inquired if she sent photographs to anyone else. Ms. Doroski advised she
also sent photographs to her ex-boyfriend (Officer Stage with OBPD), and advised she might have
sent some to others a long time ago. Ms. Doroski believes they were all the photographs she sent
out, but she didn’t know for certain. Investigator Parker asked Ms. Doroski if she knows without
a doubt she hasn’t sent photographs to anyone else, she stated, “I think that’s it...I don’t know.”

Ms. Doroski was informed the SAO was moving forward with the investigation because she
wanted them to. Ms. Doroski said she wanted to move forward with the investigation because
Officer Stage wanted her to, Ms. Doroski said “Mostly Nico... I'd rather go to Washington and
forget that anything ever happened...but, he wants me fo keep going so.”

Investigator Parker explained the process of the investigation, and explained to Ms. Doroski the
State Attorney’s Office may not be able to move forward with charges; he also informed Ms.
Doroski it’s her decision to move forward with the investigation, not Officer Stage. Ms. Doroski
wants to proceed, she stated, “If something possible could come of it.” Ms. Doroski was informed
of challenges with the investigation, because she does not know exactly what photographs were
sent. Ms. Doroski was informed that ultimately it would be turned over to the State Attorney’s to
determine whether they can move forward with criminal charges. (See Tab- M, Digital Media,
recorded interview)



Sara Doroski (Interview with OBPD)

On November 21, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with the Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded telephone interview with Ms. Doroski. Ms. Doroski was informed the
interview was in reference to OBPD TA 19-005. The following is a summary of the sworn recorded
interview:

Ms. Doroski filed a complaint in reference to nude photographs of herself circulating around the
OBPD. Lieutenant Elkins informed Ms. Doroski the criminal investigation was closed by the State
Attorney’s Office, and it was turned back over to the OBPD for follow-up investigation.

Ms. Doroski advised she shared photographs with Deputy Seth Green, with Flagler County
Sheriff’s Office; the photographs were originated by Ms. Doroski, and sent to Deputy Green. Ms.
Doroski was asked to give a description of the photographs, she stated, “They were probably like
chest area, maybe a like a picture of my butt, I don’t send anything else so there shouldn’t be
anything else as far as that.” Ms. Doroski was asked approximately how many people received
the set of photographs she sent to Deputy Green, she advised maybe two other people. Ms. Doroski
said she sent them to Trevor Yeoman; he is also a Deputy with Flagler County Sheriff’s Office.

Ms. Doroski advised she also sent photographs to Deputy Jeremiah Wilson (Volusia Sheriff’s
Office). Ms. Doroski wasn’t certain if the same group of photographs she sent to others were sent
to Deputy Wilson because she only talked to him briefly. Ms. Doroski denied sending the
photographs to all of the officers and deputies at the same time; it all occurred on different
occasions. Ms. Doroski denied ever giving anyone permission to share those photographs with
anyone else.

Ms. Doroski advised the photograph to Deputy Yeoman was sent over text message, the
photograph to Deputy Green was over Snapchat, and the photograph sent to Deputy Wilson may
have been on Snapchat, but she wasn’t certain. Ms. Doroski stated, “Jeremiah, not sure, cause
him, when I said it was super briefly, like I barely remembered that when the State Attorney
brought it up it kinda clicked. I was really drunk one night (laugh) that 1 talked to him so I'm not
sure if that was a text or a snapchat either.” Lieutenant Elkins asked Ms. Doroski if there were
three or four people that have the photographs, she advised there are three. Ms. Doroski was asked
about Officer Nico Stage, she advised she didn’t think Officer Stage had the photographs she sent
out to the others. Ms. Doroski said if the photographs were ever found she could probably identify
whom she sent the photographs to. Lieutenant Elkins verified with Ms. Doroski different groups
of photographs were sent out to different people at different times, she confirmed this was true.

Ms. Doroski explained, she was informed by an officer at the OBPD that photographs of her were
going around, so she made a report. Ms. Doroski also advised there was a three-second clip video
in the shower of her, but “nothing too crazy.”



Ms. Doroski was asked about being brought in for a second interview with the State Attorney’s
Office about the topic of selling photographs; she said Officer Green told her she should do
“Snapchat Premium(sell photographs on Snapchat Premium). Ms. Doroski denied ever selling
her photographs, or posting any photographs of herself online. Ms. Doroski spoke about officers
with OBPD being involved in the photograph sharing. Ms. Doroski also spoke about the Deputies
in Flagler County, but she does not believe they sent anything out.

Lieutenant Elkins asked Ms. Doroski about Deputy Wilson, she advised she believes he might
have been involved in the sharing and she confronted him about it; however, he denied it. Deputy
Wilson told Ms. Doroski he didn’t want to be involved in the “drama’, he told her he didn’t share
the photographs, and he was going to remove himself from the situation and the drama. She later
found out that Officer Nick Beaulieu (no longer employed with OBPD) and Deputy Wilson are
friends, and would meet up at work a lot. Ms. Doroski believes Deputy Wilson might have showed
the photograph to Officer Beaulieu and Officer John Raihala, but she doesn’t know for certain.

Ms. Doroski advised she doesn’t know the starting point of how the photographs were spread
around the OBPD. Ms. Doroski spoke about a Facebook group chat; however, she doesn’t know
who was involved with the chatting on Facebook. Ms. Doroski said from what she heard, there
were approximately a dozen people in the group chat. Ms. Doroski said the first time she heard
about the chat group on Facebook was at the State Attorney’s Office when they told her they were
dropping the investigation.

Lieutenant Elkins asked Ms. Doroski what she wanted to see happen with the situation
(investigation), and what does she see as the end result? Ms. Doroski wasn’t certain at this point,
but was hoping something would be done about Deputy Green (Flagler County S.0.). Ms. Doroski
was upset about Deputy Green sending her, “a really messed up picture with a chick,” she
explained the female was married. Ms. Doroski felt if Deputy Green would send things out like
that regarding someone else (the married woman), she felt he would do the same to her. Lieutenant
Elkins explained to Ms. Doroski that he could only investigate the officers at the OBPD; he could
not speak on Deputy Green or Deputy Wilson’s agencies behalf. Ms. Doroski stated, “Well if
anybody there (OBPD) have and sent them out and did any of this stuff at least tell their wife,
that’s the closure I want to see, tell their wife, that will be the punishment (laugh).” (See Tab- M,
Digital Media, recorded interview)

Officer Nicholas Stage

On December 12, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Nicholas Stage. Officer Stage is currently an
officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Stage was aware of the photographs involving Ms. Doroski, he first heard about the
photographs in July 2019. Officer Stage used to date Ms. Doroski, he advised Detective Garcia



showed him screen shots of Ms. Doroski from Tinder (dating app). Detective Garcia told him he
received photographs from a deputy in Flagler, Deputy Green. Officer Stage advised Ms. Doroski
denied using the Tinder app.

Officer Stage also received photographs from Ms. Doroski while they were dating. Officer Stage
doesn’t know how the photographs are being passed around, and according to the State Attorney’s
Office there are photographs of “others” (other women) going around as well. Officer Stage said
he heard from the OBPD officers, and other agencies, that Detective Garcia and Deputy Green are
friends, and have been, “doing this stuff for years.” Officer Stage has heard rumors; however, he
does not know of any photographs that are going around, and he hasn’t witnessed them first hand.

During the interview, Officer Stage only mentioned other officer’s with OBPD who may have the
photographs. Officer Stage advised from what he heard from the State Attorney’s Office, there are
more than a dozen officers involved. (See Tab- M, Digital media, recorded interview)

Officer Thomas Douglas (OBPD)

On December 12, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Thomas Douglas. Officer Douglas is currently
an officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Douglas heard about photographs circulating around from Ms. Doroski, he was told they
were nude photographs. Officer Douglas was not aware of anyone who had the photographs, he
never saw them, and he doesn’t have any knowledge of anyone sending photographs. He also said
he’s unsure how they circulated around the Police Department. Ms. Doroski informed Officer
Douglas she sent some photographs to a friend, but did not tell him who the friend was. (See Tab-
M, Digital media, recorded interview)

Officer Kevin Myers (OBPD)

On December 12, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Kevin Myers. Officer Myers is currently an
officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Myers heard about the photographs while in a parking lot with other officers. Officer Myers
was not certain who actually had the photographs. Ms. Doroski confronted Officer Myers about
the photographs, he informed her of what he heard. Ms. Doroski never informed Officer Myers if
she sent the photographs out, he never received photographs, and he never viewed any
photographs.

Officer Myers heard someone from Volusia County or Flagler County originally got the
photographs when they were sent out by Ms. Doroski. Officer Myers is not certain who has the
photographs, as he only had a conversation with Officer Kevin Culver and that is where he heard



the information. He was not certain where Officer Culver got his information. Officer Myers heard
rumor Deputy Jerimiah Wilson might have had the original photograph. Officer Myers had no
further information. (See Tab- M Digital Media, recorded interview)

Officer John Raihala (OBPD)

On December 12, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer John Raihala. Officer Raihala is currently an
officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Raihala advised he saw the photographs at a restaurant, he never received the photographs,
he advised Deputy Jeremiah Wilson had them. Officer Raihala advised Deputy Wilson did not
show him the photographs, he just glanced over and saw a body, he asked Deputy Wilson who
they were and he told him the photographs were of Ms. Doroski.

Officer Raihala does not know if Deputy Wilson sent the photographs to anyone, he does not
personally have any photographs, he does not know of anyone else that has the photographs.
Officer Raihala remembers the photograph being Ms. Doroski laying on her back fully nude; he
could not recall exact details of the photograph. Officer Raihala doesn’t know of anyone else
having photographs besides Deputy Wilson, he could not recall exactly when he saw the
photograph; however, it was off duty at the Wing House in Daytona Beach. (See Tab- M, Digital
Media, recorded interview)

Officer Richard Rubin (OBPD)

On December 12, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Richard Rubin. Officer Rubin is currently an
officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Rubin first heard about the nude photographs of Ms. Doroski from a conversation among
OBPD officers. Officer Rubin advised he talked to Ms. Doroski, he told her he did not want to get
involved, but informed her he heard a conversation about the photographs. Ms. Doroski informed
Officer Rubin she only sent the photographs to one person and she would take care of it. Officer
Rubin advised he tried to stay out of it, he was not certain who had photographs, he just heard
rumor of people in Flagler County and OBPD. Officer Rubin was not certain who shared the
photographs with others, he never saw the photographs, and he never received any photographs.
(See Tab- M, Digital Media, recorded interview)



Officer Austin Long (OBPD)

On December 14, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Austin Long. Officer Long is currently an
officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Long is aware of the nude photographs of Ms. Doroski, he heard about the photographs
approximately four months prior. Officer Long first saw the photographs at a gas station while at
work. Officer Long advised Deputy Wilson asked if they wanted to see something, and showed
the photograph, he could not recall anyone else who was present when he viewed the photograph.
Officer Long described the photograph as having no face, it was a topless photograph, he stated,
“with a little bit of bottom too.” Deputy Wilson informed him the photograph was of Ms. Doroski;
however, there was no face on the photograph.

Officer Long is unaware of how Deputy Wilson received the photograph, he only saw one
photograph on one occasion, and he confirmed it was while on duty. Officer Long spoke with
other officers at the OBPD and told them about what he saw in the photograph; however, he never
spoke with Ms. Doroski about it. Officer Long does not know of anyone else who has the
photographs, he never received photographs, and he does not personally have any photographs of
Ms. Doroski. (See Tab- M, Digital Media, recorded interview)

Officer Nick Beaulieu (OBPD)

On December 18, 2019, Lieutenant Thomas Elkins with Ormond Beach Police Department
conducted a sworn recorded interview with Officer Nick Beaulieu. Officer Beaulieu Officer
Beaulieu was an officer with OBPD; however, he has since left the department unrelated to this
matter. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Beaulieu first heard about the nude photographs of Ms. Doroski in October 2019. Deputy
Wilson told Officer Beaulieu he received nude photographs from Ms. Doroski, and Deputy Wilson
showed the photograph to him on his cell phone. Officer Beaulieu viewed the photographs at a bar
while they were both off duty.

Officer Beaulieu also heard rumors that nude photographs were sent in a group chat on Facebook;
however, he did not have any direct knowledge because he wasn’t part of the group chat. Officer
Beaulieu informed Ms. Doroski about the photographs, and warned her to be careful of who she
was sharing photographs with.

Officer Beaulieu believes Ms. Doroski was trying to protect Deputy Wilson initially because she
liked him, and was blaming Officer Beaulieu (about the photographs). He advised other officers
confronted Ms. Doroski and told her she needed to fix it because she was “screwing over Nick”
(Officer Beaulieu). Officer Beaulieu heard that after Ms. Doroski was confronted by the other
officers, she gave an additional statement and told the truth, advising Officer Beaulieu had nothing
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to do with the photographs. Officer Beaulieu never received photographs, never sent photographs,
and doesn’t know of anyone other than the list Lieutenant Elkins had of who may have the
photographs. (See Tab- M, Digital Media, recorded interview)

Detective Thomas Garcia (OBPD interview with SAO)

On January 7, 2020, Lieutenant Thomas Elkins and Sergeant Larson with Ormond Beach Police
Department conducted a sworn recorded interview with Detective Thomas Garcia. Detective
Garcia is currently an officer with OBPD. The following is a summary of the sworn recorded
interview:

Since Detective Garcia was already interviewed by the State Attorney’s Office on September 26,
2019, for the criminal investigation, he confirmed the interview of his original statement was true
and accurate and he did not wish to make any changes to his original statement.

On September 26, 2019, Investigators Jim Parker and Kelly Fowler with the State Attorney’s
Office, conducted a sworn recorded interview with Detective Garcia. The following is a summary
of the interview:

Detective Garcia advised he received photographs in a text message, and a couple days later in a
Facebook group chat. Detective Garcia received the photographs from Deputy Seth Green (Flagler
County Sheriff’s Office); the photographs were of Ms. Doroski’s breast. Detective Garcia knew
it was Ms. Doroski in the photographs because he and Deputy Green had conversation about it. He
advised there were several breast photographs, one had Ms. Doroski’s face in it, and also a
photograph of a vagina. Deputy Green informed Detective Garcia he was chatting with Ms.
Doroski, but Detective Garcia couldn’t remember the specifics of the conversation they had about
the photographs. Detective Garcia advised he does not have the photographs on his phone, he did
not keep them, and he did not send them to anyone else.

Detective Garcia heard rumor the photographs were sent around by Deputy Wilson, he heard
Deputy Wilson received them from Ms. Doroski, and everyone on night shift who saw the
photographs were shown by Deputy Wilson. Detective Garcia advised he saw these photographs
of Ms. Doroski on two occasions, one was text message (Deputy Green), and the other was on a
Facebook group chat (Deputy Green and Deputy Wilson). Detective Garcia explained a dozen
people were in the group chat; Deputy Green sent several photographs to the group chat of Ms.
Doroski, then immediately after Deputy Green sent them, Deputy Wilson sent several more
photographs of his own into the group chat. Participants in the Facebook group chat, were
approximately eight or nine OBPD officers, two deputies (Deputy Wilson and Deputy Rittenour),
and a brother of one of the officers in the chat. The name of the group chat was, “Fucked up shit.”
Detective Garcia is not certain if the group chat is still active. Detective Garcia advised Deputy
Wilson sent different photographs than Deputy Green had, that’s what lead him to believe Ms.
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Doroski sent them to Deputy Wilson as well. Detective Garcia advised the photographs were full
body photographs.

Detective Garcia denies sending any photographs of Ms. Doroski to anyone else. Detective Garcia
does not know anyone who still has the photographs, he heard rumor the photographs came from
Snapchat. Detective Garcia advised the photographs he received were screen shots by Deputy
Green. Detective Garcia had nothing further involving the photographs. (See Tab- M, Digital
Media, recorded interview)

Sergeant Michael Garner (OBPD interview with SAO)

On September 10, 2019, Investigators Jim Parker and Kelly Fowler with the State Attorney’s
Office, conducted a sworn recorded interview with Sergeant Michael Garner. The following is a
summary of the interview:

Sergeant Garner advised Ms. Doroski contacted him because she had concerns about photographs
circulating around of her. Sergeant Garner met with Ms. Doroski, she advised she took Snapchat
photographs and sent them to Deputy Seth Green (Flagler County Sheriff’s Office); she advised
they were nude photographs. Sergeant Garner advised Ms. Doroski heard from other officers that
the photographs were circulating around the OBPD. Sergeant Garner advised everything Ms.
Doroski heard was “word of mouth,” she heard rumor that several officers had the photographs.
Sergeant Garner advised Ms. Doroski informed him she sent the photographs to Deputy Green,
when she was upset with Officer Stage (Ms. Doroski previously dated Officer Stage). Sergeant
Garner has not heard of anyone who actually has the photographs, only rumors about the
photographs. (See Tab- M, Digital Media, recorded interview)

Kevin Culver (OBPD) (Interviews with OBPD and the SAO)

On January 13, 2020, Lieutenant Thomas Elkins and Sergeant Larson with Ormond Beach Police
Department conducted a sworn recorded interview with Officer Kevin Culver. Officer Culver is
currently an officer with the OBPD. The following is a summary of the sworn recorded interview:

Officer Culver was interviewed by the State Attorney’s Office on September 26, 2019, in reference
to the criminal investigation. Officer Culver confirmed the interview of his original statement was
true and accurate, and he did not want to make any changes to his original statement.

On September 26, 2019, Investigators Jim Parker and Kelly Fowler with the State Attorney’s
Office, conducted a sworn recorded interview with Officer Kevin Culver. The following is a
summary of the interview:

Officer Culver advised he never received photographs of Ms. Doroski, and he was not involved in
the group chat on Facebook, he is not certain of everyone involved in the group chat. Officer
Culver advised he saw a photograph of the chest down, depicting “her boobs and her vagina.”
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Deputy Wilson told Officer Culver the photograph was Ms. Doroski. Officer Culver advised it was
several months ago when he was shown the photograph, the photograph was shown by Deputy
Wilson, he said Ms. Doroski sent him the photograph on Snapchat. Deputy Wilson told Officer
Culver that Ms. Doroski told him she was going to start a Snapchat Premium to sell her
photographs. Officer Culver is friends with Deputy Wilson and only saw the photograph from him.
Officer Culver denied anyone else showed him photographs; however, everyone was talking about
the photographs within the OBPD prior to the internal affairs investigation starting.

Officer Culver heard Deputy Green received the photograph first, and then they were circulating
after that. Officer Culver advised Deputy Wilson only talked about Snapchat and the Snapchat
Premium so he believes that’s where he got the photograph of Ms. Doroski. Officer Culver had no
additional information about the photographs. (See Tab- M, Digital Media, recorded interview)

Note: After review of the OBPD and the SAO interviews, VSO Internal Affairs Detectives
conducted additional interviews as follows.

Deputy Nicholas Mele

On May 21, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Deputy Nicholas Mele. The following is a summary of that interview:

Deputy Mele has been employed with the VSO for approximately six years. Deputy Mele and is
currently assigned to patrol in District-3 North, and has been in this position for approximately
five years.

Deputy Mele was aware of the photographs circulating around of Ms. Doroski, he heard about
them approximately six months to a year prior. Deputy Mele heard about a group chat with
photographs of Ms. Doroski. Deputy Mele heard a rumor that Deputy Wilson had photographs;
however, he was never shown the photographs and could not recall who told him. Deputy Mele is
unaware of any other deputies who saw or have the photographs.

Deputy Mele was asked about the Facebook group chat, he advised he heard of a text message
group chat, he interpreted the group chat as texts, but he wasn’t certain. Deputy Mele heard rumor
a group chat was going around between multiple officers and deputies from different agencies, and
heard the female officer’s photographs were traded through that group chat. Other than Deputy
Wilson, Deputy Mele heard a few officers names; Keven Culver, “Thomas” (unknown last name),
and Seth Green. He was not certain if the chat group photographs were shared on or off duty.

Deputy Mele had no involvement with the photographs, and had no additional information. (See
Tab-D for Official Transcript)
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Deputy Corey Rittenour

On May 21, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Deputy Corey Rittenour. The following is a summary of that interview:

Deputy Rittenour has been employed with the VSO for approximately nine years. He is currently
assigned to patrol in District-3 North, and has been in this position for approximately seven years.

Deputy Rittenour was aware of the photographs of Ms. Doroski circulating around. He recalled
seeing the photographs sometime in 2019, he did not recall the exact date, he advised it was
possibly in the summer. Deputy Rittenour stated, “I observed a couple of photographs that
depicted female breasts, um a female’s crotch unclothed, that’s pretty much it.” He did not recall
a face being in the photographs; however, Deputy Rittenour was later informed by Deputy Wilson
it was an OBPD female officer.

Deputy Rittenour was asked who showed him the photographs, he stated, “It was, it was a big
group text and they just popped up there, | wanna say several people posted pictures.” He advised
it was on a Facebook messenger group chat, but he couldn’t recall the name of the group. Deputy
Rittenour advised he was on the chat group along with a couple OBPD officers, a Flagler Deputy,
and Deputy Wilson. Deputy Rittenour advised the Flagler Deputy had the majority of the
photographs, he believes Deputy Wilson probably posted photographs as well; however, he didn’t
know for certain. Deputy Rittenour denied seeing a video, just the photographs. Deputy Rittenour
advised a couple days after he saw the photographs he deleted them from his phone. Deputy
Rittenour could not recall if the photographs on the group chat were shared while they were on or
off duty, he advised they would sometimes check or post on the group chat while on duty. Deputy
Rittenour is no longer part of the Facebook group chat and is unaware if it still exists.

Deputy Rittenour advised he spoke with Deputy Wilson about the photographs, he told him it was
Ms. Doroski in the photographs, and told him he received them on Snapchat. He could not recall
if Deputy Wilson received the photographs directly from Ms. Doroski. Deputy Rittenour has met
Ms. Doroski at work; however, it was seldom that he spoke to her.

Deputy Rittenour recalled Deputy Wilson told him Ms. Doroski gave photographs out to other
people, he stated, “The only thing I do remember him saying was that she freely gave these photos
out and that was from what he said, I never heard that from anybody else. ” Deputy Rittenour never
personally received photographs of Ms. Doroski, he only saw them in the Facebook chat group.

Deputy Rittenour does believe it can reflect unfavorably on the county for a deputy to show naked
photographs or videos of another officer to deputies, or other officers in other agencies. Deputy
Rittenour denied ever receiving nude photographs of anyone else from Deputy Wilson. (See Tab-
E for Official Transcript)
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Deputy Jose Maldonado

On May 21, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Deputy Jose Maldonado. The following is a summary of that interview:

Deputy Maldonado has been employed with the VSO for approximately one year. He is currently
assigned to patrol in District-3 North, and has been in this position since March 2019.

Deputy Maldonado heard about nude photographs circulating around; however, he didn’t know
who was in the photograph or who was sending photographs. Deputy Maldonado was not part of
the Facebook chat group, and no one ever talked about the nude photographs with him.

Deputy Maldonado only heard from Deputy Wilson about photographs, but nothing specific, he
stated, “...all he told me was there was some stuff that Ormond Beach was caught up in that he
may have been sucked into and that’s all.”

Deputy Maldonado does believe it can reflect unfavorably on the county for a deputy to show
naked photographs or videos of another officer to deputies, or other officers in other agencies.
Deputy Maldonado had no involvement in observing or receiving photographs. (See Tab-F for
Official Transcript)

Officer Kevin Culver (OBPD)

On June 9, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Officer Kevin Culver with the Ormond Beach Police Department. The following is
a summary of that interview:

Officer Culver has been employed with the OBPD for approximately two years, and is currently
assigned to patrol.

Officer Culver was aware of the nude photographs of Ms. Doroski that were circulating around,
he stated, “Ifit they re the photographs that I was questioned about in my 14, yes” (with OBPD).
He advised the photographs he saw did not have a face to identify her; however, he was told by
Deputy Wilson and Officer Nick Beaulieu, the photographs were of Ms. Doroski.

Officer Culver has been friends with Deputy Wilson for approximately two or three years, they
met at work. Officer Culver advised Deputy Wilson told him Ms. Doroski sent him nude
photographs unsolicited on Snapchat. Officer Culver heard from several officers that Ms. Doroski
said she was going to sell her nude photographs on Snapchat Premium.

Officer Culver couldn’t recall where he and Deputy Wilson were at when he showed him the
photograph; he believes it was outside of work, “fishing or something.” Officer Culver said he
has put this situation (about the photographs), on the “back burner’ because it’s been over a year
now.
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Officer Culver advised it definitely wasn’t a restaurant where he saw the photographs, he couldn’t
recall if they were working or not, but he met up with Deputy Wilson in an unknown parking lot.
Officer Culver advised he has met up with Deputy Wilson on and off duty in the past, and could
not recall if they were in uniform when shown the photographs. Officer Culver could not recall
when the photographs were shown to him; he advised the OBPD IA ended approximately two
months ago, and he saw the photographs approximately six months prior to that. Officer Culver
described the photographs as being, “...the vagina and then the other one was vagina and boobs
but no, no face or nothing so I asked I was like “who is that?” and he said “Sara Doroski.” Officer
Culver never received the photographs from Deputy Wilson, he is not aware if he sent the
photographs to anyone else.

Officer Culver was aware of the Facebook group chat, he was not part of the group chat, he stated,
“I heard that the photos were released in there and once people found out that somebody was
telling that they all scattered out of the group chat.” Officer Culver did not hear of any other
deputies being involved in the Facebook group chat.

Officer Culver denied that Deputy Wilson ever showed him any nude photographs of any other
women. Officer Culver didn’t have any further involvement with the photographs, and he didn’t
have any additional information. (See Tab-G for Official Transcript)

Officer Jon Raihala (OBPD)

On June 12, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Officer Jon Raihala with the Ormond Beach Police Department. The following is a
summary of that interview:

Officer Raihala has been employed with the OBPD for approximately two years and a half years,
Officer Raihala has been assigned to patrol; however, this was his last day employed with OBPD.

Officer Raihala was aware of the nude photographs and video circulating around of Ms. Doroski.
Officer Raihala advised he saw one photograph, Deputy Wilson showed him while they were at
the Wing House, both off duty. Officer Raihala stated, “Ir was just a slight passing from what [
can remember 1 think he had like a nude picture of on (unintelligible) phone and I asked like who
it was and “Sarah” I was like ok.” Officer Raihala described the photograph as having no face,
and he believes it was Ms. Doroski laying on her back naked, he could see her vagina and breasts
in the photograph.

Officer Raihala advised Officer Beaulieu was also with them at the Wing House when he was
shown the photograph, he believes he saw it as well. It should be noted, during Officer Beaulieu’s
interview with Lieutenant Elkins on December 18, 2019, Officer Beaulieu advised Deputy Wilson
told him he received nude photographs from Ms. Doroski, and he was shown the photograph on
Deputy Wilson’s cell phone. Officer Beaulieu said he viewed the photograph at a bar while they
were both off duty.
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Officer Raihala did not know of anyone else shown the photograph other than Officer Beaulieu,
and Deputy Wilson never showed Officer Raihala any photographs other than this one incident.
Officer Raihala was not part of the Facebook chat group, and had no further information. (See Tab-
H for Official Transcript)

Sara Doroski

On June 19, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
telephone interview with Sara Doroski. Ms. Doroski was a police officer with OBPD from May
2018 through September 5, 2019.

During the interview, Ms. Doroski was asked about the photographs sent to the Flagler County
Deputy, the OBPD officers, and Deputy Wilson with Volusia Sheriff’s Office; she stated, “Um,
there was really just the two I don’t think I really sent any to anybody at Ormond Beach.” Ms.
Doroski knows Deputy Wilson because they worked in the same zone on patrol and they met at
work, she could not recall and exact date of when they met. Ms. Doroski admitted to sending
Deputy Wilson nude photographs she stated, “We, I did at one point it was very brief as far as him
and that’s why honestly I wasn't, I didn’t know that he was involved in the whole thing until later
on because it was so brief but, yeah yes.” Ms. Doroski sent the photographs to Deputy Wilson
between July 2019 and September 2019. Ms. Doroski was asked if she recalled how many
photographs were sent to Deputy Wilson, she stated, “No I have no clue how many or what was
sent to honestly both of them and I provided the state’s attorney office a copy of pretty much
everything that I have that I might have sent, but I couldn’t tell you exactly what was.”

Ms. Doroski was asked if she ever sent Deputy Wilson a video, she said she didn’t recall sending
a video to Deputy Wilson. Ms. Doroski advised she sent Deputy Wilson photographs through text
message not through Snapchat; she advised she used Snapchat with Deputy Green (Flagler County
Sheriff’s Office).

Ms. Doroski denied Deputy Wilson ever sent her photographs. Ms. Doroski was asked how the
photographs being sent was brought up, she advised, “I guess [ just offered, I don’t know it was
weird it was like we were drinking and flirting and I kind of got the (unintelligible).” Ms. Doroski
was not certain if the photographs were sent to Deputy Wilson when he was on or off duty, she
stated, “That I'm not sure of. I know I was off because I was drinking and that was part of the
reason that it happened in general, but I have no clue if he was off because I don’t know if he was
working overtime.”

Ms. Doroski was aware of the Facebook group chat, she did not know the name of the group chat,
she stated,

“No, I have no clue. I, I honestly I only really found out a couple of the names that
were involved in it afterwards when [ did the interview with Ormond Beach the
lieutenant told me a few of the names but I have no clue like everybody that was

17



involved in it or anything. They didn’t really give me much information and |
haven’t had the stomach to look at the IA report yet.”

Ms. Doroski heard that Deputy Wilson was on the Facebook group chat, she confronted Deputy
Wilson about it; however, he denied everything and told her he didn’t want to talk to her about it
anymore.

Ms. Doroski denied giving Deputy Wilson permission to share her photographs, she advised she
has never given anybody permission to share her photographs. Ms. Doroski was asked what the
photographs consist of, she stated, “Um, probably mostly like upper well I don’t really send any

photographs of anything like down below. I try not to be super vulgar or anything so mostly just
boobs.”

Ms. Doroski heard rumor that Deputy Wilson sent photographs of her on the Facebook group chat,
she stated, “That’s what I was told so far was that Seth Green was the original one and then it was
what they said was after he put it on, Jeremiah was like oh look I have some too and uploaded his
like whatever I sent him.” Ms. Doroski advised because of them sharing the photographs on the
Facebook chat group, that’s how everybody she worked with found out.

Ms. Doroski heard Officer Beaulieu and Officer Raihala were shown the nude photographs of her
by Deputy Wilson. Ms. Doroski believes they were shown photographs by Deputy Wilson while
on duty because they all work together.

Ms. Doroski denied telling Deputy Wilson she was going to sell nude photographs on Snapchat
Premium. Ms. Doroski knew about the Facebook chat group but she didn’t know anybody
involved, so she was unable to get copies of anything. She did not know the name of the chat
group. Lieutenant Elkins informed Ms. Doroski of Deputy Wilson being involved in the Facebook
chat group, but she had not looked at the paperwork yet provided by Lt. Elkins. When she
confronted Deputy Wilson about it, it was via text, and he denied everything.

Ms. Doroski heard Deputy Green (FCSO) posted a picture of her on the Facebook chat group and
then Deputy Wilson shared what she sent to him to the group; she stated;

“So they were kind of all just like well the two of them were sharing them back and
forth inthe group chat and that’s how everybody that I work with pretty much found
out about it so but um, there was also another thing where well [ was pretty certain
it was the first person doing it but somehow he did get brought up, didn’t really
think about it until later on but I guess there were a couple officers that were saying
that he’s actually like showing it to them in person and sending it to them like
through text message and everything so.”

Ms. Doroski identified one of the officers as Nick Beaulieu, who Deputy Wilson sent her
photographs to, she stated,
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“And the only bad thing with him was I forget he told me it was, one of the other
people that I work with worked with at Ormond he told them basically that he was
going to lie through the 1A which he doesn’t work there anymore so he can’t really
get punished for it so he’s not really honest about anything.”

Ms. Doroski advised Officer Raihala, and Nick Beaulieu, were the two that definitely saw the
photographs through Deputy Wilson. Ms. Doroski believes the photographs were shown to them
while on duty. Ms. Doroski denied knowing of any other deputies who has seen the photographs.

Ms. Doroski was asked if she had any further concerns, she stated,

“Um, not really I think everything that I know about I've already been told about
through the IA I haven’t really gotten any information from like anybody outside of
investigators or anything like that so it’s pretty much just like him the group chat
and then showing it in person... Whether anybody actually admits to it or not that’s
a whole other story but.”

Again, Ms. Doroski confirmed Deputy Wilson denied showing the photographs to others,
and denied putting photographs on the Facebook group chat. (See Tab-I for Official
Transcript)

Officer Austin Long (OBPD)

On June 30, 2020, Detective Tara Burke conducted a sworn recorded interview with Officer
Austin Long with the Ormond Beach Police Department. The following is a summary of the
interview:

Officer Long has been employed with the OBPD for approximately two years; he is currently
assigned to patrol.

Officer Long was aware of nude photographs circulating of Ms. Doroski. Officer Long advised he
saw one photograph; Deputy Wilson showed him the photograph while they were at 690 S. Nova
Road (7-11 gas station). Officer Long was not sure of the exact date of when Deputy Wilson
showed him the photograph; however, he believes it was sometime in September 2019. Officer
Long never saw photographs from any other deputies, only Deputy Wilson. Officer Long advised
he was meeting up with Deputy Wilson at the 7-11, he stated, “Just meeting up just we do that
every now and then throughout the shift meet up just chat so.” Officer Long explained how the
conversation about the photograph came up, he stated,

“So from what I can recall we were all socializing I can’t give you the details about
exactly what we were socializing about and he said something to the effect of hey
check this out and showed a quick it was like this real quick and it was a below the
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neck picture of the upper chest area and at the time I was like oh ok and I forget
how if he exactly said it was her or not but then after everything started stirring up
I kind of put two and two together and figured oh that must have been a picture of
her.”

Officer Long described the photograph as being naked from the waist down, and her breasts were
exposed. Officer Long advised this was the only time he ever saw a photograph of Ms. Doroski.
Officer Long advised Officer Nicholas Beaulieu might have been present when Deputy Wilson
showed him the photograph, but he was not certain. Officer Long was not aware of where Deputy
Wilson obtained the photograph.

It should be noted; during the interview with Officer Long, there was a malfunction while
recording the interview. After leaving the OBPD, Detective Burke called Officer Long and verified
what was said during the initial interview with a recorded telephone interview.

Officer Long verified that only one photograph was shown to him, and it was of Ms. Doroski’s
breast but had no face. He could not recall if Deputy Wilson told him who was in the photograph
at the time it was shown to him. Office Long advised, “I don’t recall if he ever mentioned her
name at that time but 1 do strongly recall remembering that when things started circulating 1
definitely put two and two together but I'm not on 100% on whether or not he actually said her
name so.” Officer Long verified they were on duty when Deputy Wilson showed him the nude
photograph at the 7-11 gas station, he advised they were on night shift during that time.

Officer Long confirmed it was only the one isolated incident when Deputy Wilson showed him
the photograph. Officer Long was not part of the Facebook group chat, he never heard rumor about
the group, and he’s unaware of anyone else who was shown or sent photographs. (See Tab-J for
Official Transcript)

Deputy Jeremiah Wilson

On July 23, 2020, Detective Tara Burke and Detective Heather Welch conducted a sworn recorded
interview with Deputy Jeremiah Wilson. The following is a summary of that interview:

Deputy Wilson has been employed with the VSO for approximately four years. He is currently
assigned to patrol in District-3 North, and has been in this position for approximately four years.

Deputy Wilson is aware of the photographs of Ms. Doroski that were circulating around. Deputy
Wilson knows Ms. Doroski from work; they worked the same shift for approximately a year or
less. Deputy Wilson advised he does not have any photographs of Ms. Doroski currently; however,
he did have some in the past. Deputy Wilson received the photographs via Snapchat; he does not
recall receiving them while on duty. Deputy Wilson advised he didn’t know if Ms. Doroski
mentioned selling photographs on Snapchat Premium; however, she did tell him she sold
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photographs for an unknown amount to a corrections officer (unknown name). Deputy Wilson
believes he had this conversation with Ms. Doroski during a conversation on Snapchat.

Deputy Wilson advised Ms. Doroski sent nude photographs to a Flagler Deputy (Deputy Green),
but he is unaware of any others. Deputy Wilson only saw other nude photographs of Ms. Doroski
on the Facebook group chat. Deputy Wilson admitted to sharing one of Ms. Doroski’s nude
photographs on the Facebook group chat. Deputy Wilson advised the Facebook group chat
included; FCSO, OBPD, some unknown names, and Deputy Rittenour. Deputy Wilson described
the photograph he sent on the Facebook group chat as, “T believe it was just, I don't, her face
wasn't in it from my memory, but it was just like neck down to like her stomach maybe.” Deputy
Wilson advised her breasts were exposed in the photograph. Deputy Wilson sent the photograph
in the group chat while he was off duty.

Deputy Wilson said Ms. Doroski didn’t give him permission to show others her photograph, or
share her photograph to the Facebook group chat. Deputy Wilson denied any deputies from the
VSO shared photographs of Ms. Doroski with him.

Deputy Wilson knows Officer Culver with the OBPD; he did not recall showing Officer Culver
nude photographs of Ms. Doroski. Deputy Wilson advised he has gone fishing with Officer Culver
in the past, they hang out quite often, and they have met up before. Deputy Wilson could not recall
meeting Officer Culver in a parking lot while off duty; however, he does recall going fishing with
him.

Deputy Wilson knows Officer Raihala with OBPD. He was asked about showing Deputy Raihala
photographs, he stated, “Umm it was, I think the night that I sent the photograph in the group is
when I received them from Seth (Deputy Green), I'm not 100% sure but that, from what I recall it
was then, and he (Officer Raihala) was there when I received them in the group.” Deputy Wilson
believes this was the same night he sent the one photograph of Ms. Doroski in the group chat as
well; he advised they were off duty at a bar (Wing House). Deputy Wilson was asked if he showed
Officer Raihala the photograph Ms. Doroski sent him, or one that Deputy Green sent in the group
chat, he stated,

“1 think one that Seth Green had was the same one I had, so when he sent multiple
in the group, I sent one back and it was the same one that he sent and I said
“unsolicited” because when she, I never asked for them so... I just replied with one
that he had already sent. [ don’t remember it being anything with her face. Like he
had some that I'm pretty sure was her face and, and other bodly parts, but the one
I recall sending was like just her neck to her, her stomach.”

Deputy Wilson reiterated the photograph he received from Ms. Doroski was sent to him
unsolicited, he stated, “I don’t recall asking and reading from what she said she offered or
just sent them.”
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Deputy Wilson advised that while at the Wing House with Officer Raihala, Officer
Beaulieu was there with Officer Raihala, he is a friend of his. Deputy Wilson advised
Officer Beaulieu might have seen the photograph while they were all at the Wing House
together.

Deputy Wilson knows Officer Long with OBPD. Deputy Wilson denied showing Officer
Long any photographs of Ms. Doroski, he stated, “No. That one kind of caught me by
surprise. I have no recollection of anything with him.” Deputy Wilson did not recall solely
meeting up with Officer Long in the parking lot at the 7-11, located at Hand and Nova
Road, in Ormond Beach. Officer Wilson advised they were on night shift together, and he
would sometimes meet up with others in the parking lot, Officer Wilson stated,

“I don’t think him like solely but I mean when we 're on night shifi towards

the end of the night or whatever when calls aren’t going on a bunch of us

will meet up in a parking lot but I don’t think I've ever reached out to him

and said come meet me here so [ can show you this or something like that.”
Deputy Wilson could not recall ever showing anyone photographs of Ms. Doroski when they met
up in the parking lot. Deputy Wilson advised it’s a possibility they met up because a lot of night
shift meet up there; however, he does not recall sending or showing Officer Long anything. Deputy
Wilson agreed that showing nude photographs to others while on duty reflects unfavorably on the

county as an employer and can have an adverse effect on the county.

Deputy Wilson was asked if he violated the following Volusia County Merit System Rules and

Regulations.

Volusia County Merit System Rules and Regulations (9) Yes
Volusia County Merit System Rules and Regulations (14) Yes
Volusia County Merit System Rules and Regulations (22) Yes

Deputy Wilson said yes to violating the Volusia County Merit System Rules and Regulations, he
stated, “No I was not on duty, but any conduct on or off duty so.” (See Tab-K for Olfficial
Transcript)

Conclusion:

On August 5, 2020, this investigation was presented to the Sheriff and his staff. After review, the
Sheriff determined the violation of the below listed department and county policies to be:
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Volusia County Merit System Rules and Regulations (9) Not Sustained

Volusia County Merit System Rules and Regulations (14) Not Sustained
Volusia County Merit System Rules and Regulations (22) Not Sustained
EXHIBITS:

A. Report of Investigation

B. Administration of Oath/Perjury Warning/Garrity

C. Official Correspondence/Ormond Beach Police Department Inquiry Request
D. Official Transcript of Deputy Nicholas Mele

E. Official Transcript of Deputy Corey Rittenour

F. Official Transcript of Deputy Jose Maldonado
G. Official Transcript of Officer Kevin Culver (OBPD)
H. Official Transcript of Officer Jon Raihala (OBPD)

o

Official Transcript of Sarah Doroski

J. Official Transcript of Officer Austin Long (OBPD)
K. Official Transcript of Deputy Jeremiah Wilson

L. Miscellaneous Documents

M. Digital Media
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Under penalties of perjury, I declare that [ have read the foregoing document and that the facts
stated in it are true to the best of my knowledge and belief.

AND

[, the undersigned, do hereby swear, under the penalty of perjury, that, to the best of my personal
knowledge, information, and belief, I have not knowingly or willfully deprived, or
allowed another to deprive, the suspect of the investigation of any rights contained in ss.

112.532 and 112.533, Florida Statutes.

DETECTIVE: ! . Q&\s- paTE: ©3J0e) 3o

Detective Burke
Internal Affairs Detective

STATE OF FLORIDA
COUNTY OF VOLUSIA

Sworn to (or affirmed) and subscribed before me by means of ﬁllysical presence or __online

Notarization thisu%day of (Cace 4 2020 by Detective Burke
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